

LION

At the Movies 3
Pastor Stacie Wood
August 12-13, 2023

“I search for peace; but when I speak of peace, they want war!”
Psalm 120:7 (NLT)

“Those who search will surely find me.”
Proverbs 8:17b (NLT)

“You grew weary in your search, but you never gave up. Desire gave you renewed strength, and you did not grow weary.”
Isaiah 57:10 (NLT)

“Let us not become weary in doing good, for at the proper time we will reap a harvest if we do not give up.”
Galatians 6:9 (NIV)

“I will search for my lost ones who strayed away, and I will bring them safely home again. I will bandage the injured and strengthen the weak.”
Ezekiel 34:16a (NLT)

“‘You will seek me and find me when you seek me with all your heart. I will be found by you,’ declares the Lord.”
Jeremiah 29:13-14a (NIV)

Take your next step



《漫漫回家路》

電影信息 (三)
胡黛思牧師
2023年8月12-13日

「我尋求和平，但我宣揚和平時，他們卻要戰爭！」
詩篇 120:7 (新普及譯本)

「尋求我的，必會尋見。」
箴言 8:17 下 (新普及譯本)

「你們找得疲憊不堪，卻拒絕放棄；慾望使你們恢復氣力，而不會筋疲力盡。」
以賽亞書 57:10 (新普及譯本)

「我們行善，不可喪志；若不灰心，到了時候就要收成。」
加拉太書 6:9 (和合本)

「我要尋找迷失的羊，帶他們安全返回家園；受傷的，我要包紮；軟弱的，我要使他們強壯。」
以西結書 34:16 上 (新普及譯本)

「『你們如果全心全意地尋找我，就必定尋見。我一定讓你們尋見。』這是上主說的。」
耶利米書 29:13-14 上 (新普及譯本)

邁出你的下一步

